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Behandeld in collegevergadering van   6 oktober 2020 
Behandeling in raadsvergadering van  26 oktober 2020 
 
 
Kernboodschap: 
Het college van B&W stelt u voor kennis te nemen van: 
De Notitie kunstgrasvelden waarin een eerste verkenning plaatsvindt naar de (te vervangen) 
kunstgrasvelden en het proces dat doorlopen gaat worden, waarbij onderscheid wordt gemaakt in de 
korte termijn (2021), de iets langere termijn (2022) en de langere termijn (2026).  
  

Toelichting: 

Aanleiding 

Zoals medegedeeld in de Perspectiefnota 2021-2024 is de komende jaren vervanging van de 

gemeentelijke (kunstgras) sportvelden, inclusief het semi-waterveld, noodzakelijk.  De verwachting is 

dat de eerste drie velden in 2023 en de overige velden in 2024 vervangen moeten worden. Hierbij zijn 

de geschatte investeringen voor het jaar 2023: € 1.379.000 en voor het jaar 2024: € 1.271.000. Dit 

voorjaar heeft keuring van enkele velden plaatsgevonden, waaruit blijkt dat toekomstige 

vervanging kunstgras voetbalvelden mogelijk zelfs een jaar eerder moet plaatsvinden. Afspraak  is dat 

een eerste verkenning naar toekomstige vervanging sportvelden plaatsvindt, waarbij gerichter 

gekeken wordt naar de kwaliteit van de te vervangen velden, inclusief de nog te verwachten 

levensduur. Ook dient aandacht te worden besteed aan de ontwikkelingen rondom rubbergranulaat, 

wet- en regelgeving en mogelijke alternatieven, zoals een hybride veld.  In bijgevoegde Notitie 

kunstgrasvelden treft u deze eerste verkenning aan. 

Prioritering  
Naast de kunstgras voetbalvoetbalvelden is er een kunstgras korfbalveld en een semi-waterveld met 
oefenveld hockey. De focus is in eerste instantie met name gericht op de kunstgras voetbalvelden 
omdat deze als eerste aan vervanging toe zijn. Ook spelen bij deze velden allerlei ontwikkelingen en 
betreffen dit de meeste velden.  
 
Nadere uitwerking 

- medio 2021 volgt een raadsvoorstel met kredietvoorstel vervanging kunstgras voetbalvelden 
die ter besluitvorming aan u wordt voorgelegd 

Uit de Notitie kunstgrasvelden blijkt dat verschillende punten nog moeten worden uitgewerkt om tot 
een concreet voorstel te komen en een meer afgewogen besluitvorming mogelijk te maken. Zo is op 
dit moment nog niet bekend in welk jaar de kunstgras voetbalvelden vervangen moeten worden. Hier 
moet duidelijkheid over komen. Ook is de wet- en regelgeving rondom o.a. rubbergranulaat volop in 
ontwikkeling en worden er meer eisen aan de zorgplicht gesteld. Hiernaast komen er naar verwachting 
steeds strengere eisen en wordt mogelijk rubbergranulaat, maar ook andere varianten van infill in de 
toekomst verboden. Het is de verwachting dat dit najaar hier meer duidelijkheid over komt. Ook blijven 
rubbergranulaat en andere varianten van infill het risico houden van mogelijke verontreiniging. Het is 
dan ook van belang om de variant non infill uit te werken. Hierbij is het ook van belang te kijken naar 
capaciteit en behoefte. In hoeverre is er sprake van overcapaciteit en kan volstaan worden met 
vervanging van minder kunstgrasvelden of vervanging door een ander soort veld. Deze nadere 
uitwerking gebeurt op basis van de stand van zaken seizoen 2020/2021 per kern met een doorkijk 
richting komende jaren. Dan zijn ook de eerste ervaringen opgedaan met het hybride veld in 



 

Hoonhorst. 
 
- in 2022 vindt uitwerking vervanging semi-waterveld met oefenveld hockey plaats 
In 2021 vindt keuring plaats, waarbij de verwachting is dat het semi-waterveld met oefenveld naar 
verwachting nog enkele jaren mee kan. Dit biedt ruimte om na 2021 gericht in te gaan op vervanging 
van het semi-waterveld met oefenveld. 
 
- in 2026 vindt uitwerking vervanging kunstgras korfbalveld plaats 
Het kwaliteitsniveau van het kunstgras korfbalveld blijkt nog dusdanig goed dat deze naar verwachting 
nog minimaal 9 jaar mee gaat. Dit geeft ruimte om in 2026 gericht in te gaan op de vervanging van het 
kunstgras korfbalveld.    
 
Financiën: 
Hierbij zijn twee scenario's mogelijk: 
 1. Afschrijven ten laste van het saldo 
Start afschrijving van de voor het jaar 2023 en 2024 voorziene investeringen van resp. € 1.379.000 en 
€ 1.271.000 begint vanaf het jaar na afsluiting kredieten. Uitgaande van een afschrijvingstermijn van 
15 jaar betekent dit in 2024 een afschrijvingsbedrag van € 92.000 en daar komt in 2025 nog € 85.000 
bij.  
 
 2. Afschrijven en laste van de reserve 
Bij de investeringen in 2023 en 2024 wordt een bedrag onttrokken ter grootte van de investering aan 
de algemene reserve vrij besteedbaar t.b.v. de dekking van de afschrijvingslasten (budgettair neutraal)  
 
Op dit moment is in de conceptbegroting 2021-2024 rekening gehouden met scenario 1  en een 
afschrijvingslast van € 81.200 in plaats van € 92.000; dit i.v.m. een verwachte bijdrage vanuit de 
Regeling SPUK. Afgewacht moet worden of deze bijdrage mogelijk is. Dit omdat de Regeling SPUK 
loopt tot 1 januari 2024, maar slechts tot en met 2022 aanvragen kunnen worden ingediend. Wel vindt 
nog evaluatie plaats, waarbij afgewacht moet worden of en zo ja hoe de Regeling SPUK wordt 
voortgezet. 
  
Communicatie: 
De betreffende verenigingen informeren wij over het vervolgtraject. 
  
Vervolg: 
Het vervolg ziet als volgt uit: 
1. begin 2021 werken wij bij de kunstgras voetbalvelden de volgende punten uit: 
- bepalen jaar van noodzakelijke vervanging 
- consequenties wet- en regelgeving 
- de variant non infill 
- noodzaak vervanging in relatie met aanwezige capaciteit 
waarna medio 2021 een voorstel met kredietaanvraag volgt die ter besluitvorming aan u wordt 
voorgelegd. 
2. in 2022 werken wij de vervanging van het semi-waterhockeyveld met oefenveld uit. 
3. in 2026 werken wij de vervanging van het kunstgras korfbalveld uit. 
 
Bijlagen: 
- Notitie kunstgrasvelden 
  
 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Dalfsen, 
 
 
 
de burgemeester    de adjunct-gemeentesecretaris/directeur  

drs. E. van Lente    H.J. van der Woude 

 




































































































